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Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 
 
Sammanträdesdatum: 2023-09-15  
Tid: 10:00-12:10 
Plats: Skeppet 
 
 
Ledamöter 
Johnny Alexandersson (S), ordförande 
Inga-Britt Johansson (Dems), vice ordförande 
Henrik Wenell (M), ersätter Linda-Maria Hermansson (C)  
Kajs-Marie Ljung (S), beredningen för hållbara livsvillkor 
Linda Bergsängel (SRF) 
Gunilla Johansson (REM) 
Bo Lindgren (DHR) 
Kay Lithander (Neuroförb) 
Nina Andersson (FUB), ersätter Hans Lorentzon (FUB) 
 
 
Ersättare 
Eva-Lena Skog (Neuroförb) 
 
 
Övriga närvarande  
Anders Haag, verksamhetschef funktionshinder 
Benny Ankargren, fastighetschef 
Johan Jillmyr, enhetschef infrastruktur 
Kerstin Gunneröd, handläggare färdtjänst och trafik 
Zandra Olausson, sekreterare 
Olof Lundberg (S), kommunstyrelsens ordförande 
 
 
 
 
Johnny Alexandersson (S) Inga-Britt Johansson (Dems) Zandra Olausson 
ordförande justerare sekreterare 
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Ärende 
 
 
  
1 Mötets öppnande och upprop 

 
 
 

  

2 Val av justerare 
Justering sker 22 september. Inga-Britt Johansson (Dems) justerar 
protokollet, jämte ordförande Johnny Alexandersson (S). 
 
 

   

3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Protokoll från förra mötet den 19 maj har skickats ut till samtliga i rådet. 
Ordförande frågar om det är någon som vill lyfta något gällande förra mötet 
eller om det finns frågor om protokollet. 
 
Bo Lindgren (DHR) ställer frågan om vem man syftar till som benämns 
tillgänglighetssakkunning i föregående protokoll, punkt 4, Information från 
Stenungsundshem AB. Sekreterare för rådet tar med sig frågan och 
återkoppling ges till rådet i samband med utskick av protokoll. 
 

   

4 Information om trafik och tillgänglighet 
Johan Jillmyr, enhetschef infrastruktur, och Kerstin Gunneröd, handläggare 
färdtjänst och trafik, informerar om parkeringstillstånd och färdtjänst. 
 
Fråga ställs om vad som gäller kring ledsagare i färdtjänst.  
Ledsagare kan beviljas endast till bilresa. Rätt till ledsagare har man bara 
under bilresan, men man kan ha med en medresenär.  
 
Gällande fasta resor med färdtjänst, mellan daglig verksamhet och boenden, 
så ställs frågan om ansökan måste göras varje år eller om det finns 
möjlighet för Stenungsunds kommun att ändra dessa rutiner.  
I dagsläget är det inte aktuellt att tiden för tillstånden förlängs och det finns 
ingen skyldighet för kommunen att erbjuda detta.  
Johan Jillmyr tar med sig frågan till förvaltningen om det finns något som 
kan göras för att underlätta för sökande, till exempelvis om att man får en 
påminnelse/notis om att det är dags att söka nytt tillstånd.  
 
Vilken information som rådet vill ha gällande trafikfrågor diskuteras 
framöver och sammanställs för att sedan på nytt bjuda in berörda 
tjänstepersoner.  
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 5 Information om kommunala byggprojekt och tillgänglighetsanpassning 
Benny Ankargren, fastighetschef, informerar om kommunala byggprojekt 
och tillgänglighetsanpassning.  
Rådet får ta del av lokalinvesteringsprocessen som består av: 
-Behovsstudie,  
-Förstudie, 
-Utredning 
-Förslag 
-Projektering 
-Produktion  
-Projektavslut 
 
och  
 
Plan- och bygglag 8 kap. 1 § 
1 § En byggnad ska  
1.vara lämplig för sitt ändamål,  
2. ha en god form- färg- och materialverkan 
3. vara tillgänglig och användbar för personer med nedsatt rörelse- eller 
orienteringsförmåga. 
 
Vidare ges information till rådet om de pågående byggprojekten och status 
för dessa i kommunen. 
 

   

6 Information från funktionshinderverksamheten  
Anders Haag, verksamhetschef funktionshinder, informerar om följande:  

• Sommaren 2023 
-Stor utmaning att rekrytera personal för att bemanna 
funktionshinderverksamheten under sommaren. Trots detta 
fungerade verksamheten bra.  

• Invigning av Söbacken Södra 
-7 platser, inflyttning sker successivt.   
-Ljusa miljöer, färgval gjorda utefter att personer med 
funktionsvariationer ska få en så bra boendemiljö som möjligt. 

• Delredovisning Stenungskolan 
-Daglig verksamhet, planerad inflyttning av verksamheten beräknas 
till januari 2025. 
-Stort arbete pågår för att skapa de bästa förutsättningarna för 
deltagarna på daglig verksamhet gällande lokalerna.  

 
 

   

7 Information från föreningarna representerade i funktionshinderrådet 
Laget runt om vad som är på gång. 
 
DEMS, Inga-Britt Johansson 

• Får besök av Närhälsan i oktober 
• Möten 
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 • Alzheimerdag 
• Julfest 

 
REM, Gunilla Johansson 
9 oktober, föreläsning om långvarig smärta. Plats Fregatten, annons 
kommer i lokaltidningen. 
 
SRF, Linda Bergsängel 

• 9 oktober Hjälpmedelsvisning på Pizzeria Tiamo.  
• Regelbundna ledarhundsträffar 

 
FUB, Nina Andersson 

• 7 oktober, resa till Vann spa och besök på Gustavsberg i Uddevalla. 
• 1:e advent, julbord  

 
DHR, Bo Lindgren 
December, jultallrik 
 
Neuroför, Kay Lithander 

• 30 september medlemsmöte - Käringön och sjöräddningen. 
• 18 oktober, resa till operan för att se föreställningen Wicked.  

 
Ordförande ber föreningarna att skicka in datum för besök till sekreterarna. 
 

8 Återkoppling och övriga frågor 
Information om genomfört underhållsarbete i simhallen under sommaren: 
I simhallen har renovering och underhåll skett under sommarstängningen 
samt åtgärdande av punkter från 5 årsbesiktningen som utfördes i maj 
månad: 
 
-Renovering av fogar i 25 metersbassängen 
-Renovering av fogar i omklädning herr och dam 
-Byte av undertak i duschutrymme herr och dam 
-Byte av dörrar till omklädning herr och dam 
-Trasig klinker byts ut i omklädning herr och dam 
-Duschblandare ses över i omklädning herr och dam för att lösa problem 
med varierande temperatur i duscharna 
-Översvämnings problematik i teknikutrymmen ordnas 
-Laga komfortkyla till kontorsdelen andar våningen 
-Vibrationer i ventilationsaggregat till foajegatan rättas till  
-Diverse kosmetiska åtgärder i kontorsdelen 
-Belysning simhallen renoveras samt trasigt byts ut 
-Foajegolvet slipas och behandlas 
-Klorinatorn repareras och klortank byts ut 
-Telfer i simhall taket tas bort 
-Översyn i Rehabbassängen och Träningsbassängen samt plaskbassängen 
-Slangvindor i simhallen byts ut på garanti, fel kvalitet 
-Nya taktila orienteringstavlor införskaffas 
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 Finns punktskrift på handikapptoaletterna och nivåmarkeringar på 
kommunens tillgänglighetsanpassade badplatser?  
Det finns nivåmarkeringar ute på bryggorna (trappavsatser) på de badplatser 
som har detta i form av en markerad vit linje (linjen är dock inte taktil).  
Vad det gäller toaletterna så finns det i dagsläget ingen blindskrift på 
toaletterna men det ses över och man kompletterar med detta under vintern 
så att det finns på plats nästa säsong. 
 
 

9 Mötets avslutande 
Rådets nästa möte är fredag 8 december klockan 10:00-12:00, lokal Skeppet 

   

     
     

 
 
 
 
 
 


